SCHEDULE OF 2012 PHILIPPINE AMATEUR CHAMPIONSHIP OPEN CHAMPIONSHIP (stroke play)

菲律賓業餘錦標賽
1. 
Date and Venue  比賽日期、地點
        Date:



Jan. 4-8, 2012  
           日期: 2012年1月4日至8日
        Practice round: 

Jan. 4, 2012
        練習日: 2012年1月4日

Tournament Proper:

Jan.5-8, 2012
       比賽日:2012年1月5日至8日
        Venue:  Canlubang Golf and Country Club
        比賽地點: Canlubang 高爾夫鄉村俱樂部

2.
Events: 比賽方式
       Men’s and Women’s individual stroke play: 4 rounds of 72 holes 
      男子、女子個別四回合比洞賽。
3.
Rules 規則

The Rules of Golf (latest edition) which is issued by the Royal and Ancient Club of St. Andrews and USGA and 
approved by the National Golf Association of the Philippines will be adopted as well as the Local Rules which is approved by the Tournament Committee.
依據R&A、USGA製訂之高爾夫規則和比賽委員會所通過之當地規則進行。
4. 
Application and Registration 報名與報到程序

All participants must fill in the application form and fax or email to Local Organizing Committee or call local office to facilitate participation. (details below)
預報名之選手請填妥相關報名表後傳真或MAIL方式至協會。

All paritcipants must come to the venue for registration on time. Should there be a situation where in this is not possible, kindly notify Local Organizing Committee two advance in advance to avoid disqualification. 

參賽者須於指定報到時間內完成報到手續，如有特殊狀況導致無法於時間內報到，請事先告知，以免喪失參賽資格。
5. Fees: 費用
 
Php 2,500.00 for Male participants

Php 2,000.00 for Female Particpants
      男子每人2500披索/女子2000披索。

Entry fees, airport pick up and land transportation to and from golf course to official hotel for one nominated male participant, one nominated female participant and one Team Official will shouldered by the Organizing Local Committee.
比賽大會提供各隊一名男選手、一名女選手皆免報名費，且再提供機場接送及球場至飯店來回接駁車。(可提供各隊一名領隊上敘之服務)
6. Hotel Accomodations: 住宿

Official Hotel is ACACIA Hotel, a brand new five star 
hotel located in the heart of the Business and 
Commercial District of Alabang.  The rates are Php 

4,500 ++ that includes local transport to and from any 
part of the Alabang Commercial District.

此次官方指定飯店為 ACACIA Hotel, 位於商業市中心的五星級飯店。每晚要價4500披索，提供當地鬧區接駁。
Contact Details National Golf Association of the Philippines:

菲律賓高協聯絡資訊:
632 706-5926

632  517-9778

cell  phone no. +63 917 5607074

email: ngapgolf@hotmail.com
